
Делегат Крстан Симић поставио је  питање Савјету министара Босне и 

Херцеговине  које гласи: 

''Да ли Савјет министара БиХ предузима озбиљне активности око изградње моста код 

Новске који би аутопутем обезбиједио приступ на аутопут Загреб – Београд, тј. Загреб- 

Љубљана?'' 

 


